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Kick-off på Ängskärs kursgård 

 

Den 15-17 sept. samlades en grupp 
bestående av dg-GAT-ZO på en 
mycket trevlig kick-off och 
utbildnings helg. Vi gick igenom vad 
som kommer att hända under 
verksamhets året, t.ex. Mission 1,5, 
en ZO:s arbetsuppgifter. Det blev en 
hel del teknikkunskap som DG i 101-
O Torgny Gille lotsade oss igenom. 
Gruppen delades upp i olika matlag 
vilket var mycket lyckat. Det 
serverades härlig kantarellsoppa och 
Flygande Jakob. 
 

Klubbstyrelse besök 

DG-teamet har utvecklat en idé om 
att besöka klubbstyrelserna för att i 
ett samtal ta reda på var klubben 
skulle vilja ha stöd i. Det kan handla 
Lions kunskap, it-hjälp, registrering 
m.m. Vi noterar och går tillbaka till 
GAT-gruppen för att diskutera vad 
som är på tapeten. Det finns 2 zoner 
9 och 11 som kommer att få första 
förfrågningarna om ett besök. Tanken 
är att det inte skall vara ett ordinarie 
styrelsemöte utan det skall bara 
handla om besöket. 
 

 Vi tar med en kaffekorg 

 

    
 

   

 

Välkommen Peter Hansson, LC 
Tierp som 101M:s YEC 

 

ZO-teamen i vårt distrikt 

Nu börjar arbetet för våra ZO men 
tyvärr har inga zoner fulltaliga team. Det 
saknas vice ZO. Det är viktigt att vara 
flera i arbetet för klubbarna bästa därför 
måste klubbarna i zonerna prata ihop sig 
när det gäller utnämningen av sina ZO-
team. 

Vi kommer under våra styrelsebesök ta 
upp detta med värdet av att ha ett 
fungerande ZO-team. Det är inte för 
tidigt att arbeta med denna fråga. Vänta 
inte till våren. 

 

LC Torsby har nu lagt ner sin klubb och 
det är tråkigt men vi förstår att åldern 
tar ut sin rätt på medlemmarna. Om 
någon klubb går i dessa tankar så skall 
klubben ta ett samtal med sin ZO eller 
någon i DG-teamet innan några beslut 
om avveckling sker. Det har hänt att ett 
besök/samtal har vänt på frågan till en 
fortsättning men med en annan lösning 
på verksamheten. 

 

Distriktets medlemstal är nu registrerat 

1143 

men det är flera på gång men har 
tydligen inte registrerats ännu. Försök 
att registrera så fort ni kan, aktuella 
siffror är viktigt i våra olika 
rapporteringar. 

 

 



 

Höstens aktiviteter 

Den första gemensamma aktiviteten 
är 8 oktober som är på en söndag. 
Insamlingsmålet som MD har önskat 
är att vi samlar in medel till våra blå 
tält samt värvar nya medlemmar eller 
volontärer. Om ni inte kan på 
söndagen så hitta en dag som passar 
er. Skriv gärna på FB om den 8 
oktober och berätta om klubbens 
lokala arbete. 

 

Nästa aktivitet är 14 november som 
då är Världsdiabetesdagen. MD:s GST 
Patrik Eriksson har redan skickat ut 
mycket material och tips till denna 
dag. 

Utmärkelse 

Vår lionskamrat Mursal Isa emottog 
fina utmärkelser, för sitt arbete med 
vattenprojektet, av vår 
världspresident Patti Hill. 

Vi anser att han är värd vår 
uppskattning också. Big Hand! 

 

Motioner till Riksmötet 

Det kanske verkar lite tidigt att tänka 
på detta men det brukar vara i dessa 
tider som tankar och idéer dyker upp. 
Ta tillvara på dessa och skriv en 
motion. Lions är en demokratisk 
organisation och det är här man kan 
påverka med motioner. Motionen 
skall vara inne 31 dec. till distriktet. 

 

Under några år kommer 
medlemsvärvningen vara i fokus för hela 
Lions 

MB:s och distriktets verksamhetsplan 
finns på vår hemsida 101M. 
Lösenord:anki 

Under rubriken: dokumentbibliotek-
verksamhetshandlingar 

 

VDG Anna-Lena Bohlin har ordet 

”Vi som förste vice DG-are har haft vår 
första träff. Det är mycket som ska gås 
igenom och det blir ett intensivt år fullt 
med lärdom och nya erfarenheter. Det är 
stora förväntningar på oss som blivande 
Distriktsguvernörer.  

De flesta av oss har tills nu verkat på 
lokal och zonnivå. 

Vi känner vår klubb, vår zon och delar 
av vårt distrikt. 

Vi gläder oss att få så mycket kunskap 
som möjligt för att leda våra distrikt 
tillsammans med er nästa år. 

 

Framtida klubbprojekt ? 

Jag och Mats-Åke Tunelid är utsedda att 
tillsammans med Special Olympic arbeta 
fram en plan för samverkan. Det handlar 
först och främst om ideella insatser från 
Lions klubbarna, alltså flera händer. 

Nu ber jag alla klubbar att de berättar 
för mig vilka kontakter de har med 
denna målgrupp (intellektuellt 
funktionshinder). Fundera även över om 
de skulle vilja utveckla ett samarbete. 

Skriv till :dg101m@lions.se 

 

 

Varma hälsningar 
Anki DG 

 

 


